



26 March 2015 / 26 mars 2015

IOTC CIRCULAR 2015–032 / CIRCULAIRE CTOI 2015–032

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: REMINDER – HOTEL RESERVATIONS IN BUSAN, REP. OF KOREA FOR THE 19th SESSION OF THE INDIAN OCEAN TUNA COMMISSION (S19), AND THE 12th SESSIONS OF THE COMPLIANCE COMMITTEE AND STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE

The IOTC Secretariat has been informed by the organizers of the upcoming Commission meetings in Busan, Rep. of Korea that there is urgency for hotel reservations of participants, due to the expiration of the advertised rates that are quoted on the information document.

Kindly note that the special rates provided by the hotels expire on 31 March 2015. The IBIS Budget Ambassador Hotel Haeundae is currently no longer available at the special IOTC rate advertised.

Please make your necessary hotel reservations before the end of March to avoid an increase of the applicable accommodation rates. If you need any assistance with your hotel booking please let us know.

The schedule of the Sessions will be as below:

12 th Session of the Compliance Committee (CoC12)	20–22 April 2015	Busan, Republic of Korea
12 th Session of the Standing Committee on Administration and Finance (SCAF11)	23–24 April 2015	
2 nd Management Strategy Evaluation (MSE02) Consultation Workshop	26 April (& 28 April am)	
19 th Session of the Indian Ocean Tuna Commission (S19)	27 April–1 May 2015	

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom, Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal, South Africa.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

Madame/Monsieur,

OBJET: RAPPEL – RÉSERVATION D'HÔTELS À BUSAN, RÉP. DE CORÉE POUR LA DIX-NEUVIÈME SESSION DE LA COMMISSION DES THONS DE L'OCÉAN INDIEN (S19) ET LES DOUZIÈMES SESSIONS DU COMITÉ D'APPLICATION ET DU COMITÉ PERMANENT D'ADMINISTRATION ET DES FINANCES

Le Secrétariat de la CTOI a été informé par les organisateurs des prochaines réunions de la Commission à Busan, Rép. de Corée, qu'il est urgent que les participants réservent leur hôtel, car les tarifs préférentiels indiqués dans le document d'information expirent bientôt.

Veuillez noter que ces tarifs préférentiels expirent le 31 mars 2015. L'hôtel *IBIS Budget Ambassador Hotel Haeundae* n'est déjà plus disponible au tarif spécial CTOI précédemment indiqué.

Merci de faire vos réservations avant la fin mars afin d'éviter toute augmentation des tarifs. Si vous avez besoin d'assistance pour votre réservation, n'hésitez pas à nous contacter.

Le calendrier des sessions sera le suivant :

12 ^e Session du Comité d'application (CdA12)	20-22 avril 2015	Busan, République de Corée
12 ^e Session du Comité permanent d'administration et des finances (CPAF12)	23-24 avril 2015	
2 ^e Atelier de consultation sur l'évaluation de la stratégie de gestion (ESG02)	26 avril et matin du 28 avril 2015	
19 ^e Session de la Commission des thons de l'océan Indien (S19)	27 avril-1 ^{er} mai 2015	

Yours sincerely / Cordialement



Mr. Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil/ Aucune